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KKoommiissjjaa  OOśśwwiiaattyy,,  KKuullttuurryy,,  ZZddrroowwiiaa,,    

SSppoorrttuu  ii  OOppiieekkii  SSppoołłeecczznneejj    

VV  kkaaddeennccjjii  RRaaddyy  GGmmiinnyy  WWaaggaanniieecc    

                                                                                                            Waganiec, dnia 21.08.2009 r. 

BR.0063-KO-6/09 

Protokół Nr 6/09 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia  

i Opieki Społecznej odbytego w dniu 21.08.2009 roku  

w sali narad nr 10 Urzędu Gminy w Wagańcu, ul. Dworcowa 11 

______________________________________________________________________________ 

 

W posiedzeniu Komisji, któremu przewodniczył Przewodniczący Komisji Pan 

Michał Dyko udział wzięli członkowie Komisji Oświaty (wg. listy obecności stanowiącej 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) oraz Przewodnicząca Rady Gminy – M.Szejner. 

 

Przewodniczący Komisji M. Dyko – o godzinie 900 otworzył posiedzenie Komisji i 

po powitaniu członków Komisji i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie  w posiedzeniu uczestniczyło 4 członków Komisji, co wobec składu Komisji 

wynoszącego 4 członków przyjętych uchwałą Rady Gminy stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Następnie przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Analiza informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Waganiec  

za I półrocze w 2009 roku. 

3. Sprawy bieżące 

Komisja jednogłośnie przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 

 

Ad.2 

Komisja analizowała wykonanie budżetu Gminy za I półrocze 2009 roku.  

Pod nieobecność Pani Skarbnik szczegółową analizę przedstawił i udzielił wyjaśnień 

Wójt Gminy. Komisja zwróciła uwagę na zaległości podatkowe od osób fizycznych jak  

i prawnych. Z wyjaśnień Wójta wynika, że część zaległości podatkowych zostaje 

regularnie ściągane, na pozostałe wystawione są upomnienia oraz tytuły wykonawcze.  

Ad. 3 

Sprawy różne: Poruszono temat remontu szkół, naprawy dróg gminnych oraz 

oświetlenia. Komisja zapoznawała się z budową przedszkola przy Zespole Szkół  

w Zbrachlinie. Był to wyjazd na plac budowy. 

 

W związku z wyczerpanym porządkiem obrad przewodniczący posiedzenia M. Dyko   

zamknął posiedzenie  - godz. 1230. 
 

Protokołował :  

Michał Dyko                                                                          

Przewodniczący komisji: 

 Michał Dyko                                                                                                                   


